
 
 

Verslag agendacommissie van dinsdag 14 december 2021 

om 19.30 uur 

 

Aanwezig: de heer Roest (voorzitter), de heer Schell, de heer Harder, de heer Burger 

Griffier: mevrouw Witte 

 

1. Opening, berichten van verhindering, mededelingen en vaststellen van de 

agenda 

 

De heer Roest opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Vaststellen van het verslag van 2 november 2021 

 

Onder dankzegging aan de opsteller wordt het verslag vastgesteld. 

 

3. Terugblik Raadscyclus 8 

 

De voorzitters blikken terug op het verloop van de vergadercyclus en de 

commissievergaderingen. Cyclus 8 is goed verlopen. Dat de agenda van Grondgebied vol 

zat, wisten we. Om die reden was een extra avond geprikt. 

Sommige vergaderingen waren digitaal, andere fysiek. Uitgangspunt was dat de voorzitter 

daarin een keuze maakte. 

 

4. Raadscyclus 1, 2022 

 

We gaan naar vergadercyclus 1 van 2022. We hebben een cyclus achter de rug die aardig 

vol was. Cyclus 1 is de een na laatste cyclus voor de gemeenteraadsverkiezingen. 

 

Evaluatie 

 

We hebben inmiddels een evaluatie van de afgelopen raadsperiode achter de rug. De 

agendacommissie wordt goed beoordeeld. De meerwaarde van de agendacommissie wordt 

gezien. Ook wordt gezien dat de agendacommissie hard werkt en vooruit kijkt. De 

voorzitters krijgen een compliment.  

 

De volle agenda’s in de cycli worden wel genoemd. Tijdens de evaluatie werd dit in 
perspectief geplaatst: er komt veel af op alle gemeenten, Bloemendaal heeft het relatief 

goed op orde. Sommige stukken kunnen niet naar achteren geschoven worden. Het nog 

beter plannen van stukken voor de lange termijn zou een les kunnen zijn. Bij het 

aantreden van de nieuwe agendacommissie na de verkiezingen wordt uitgebreid aandacht 

besteed aan het inwerken van de nieuwe leden van de agendacommissie en het bespreken 

van de dilemma’s. Ook een voorzitterstraining hoort bij het start-/ inwerkprogramma. 
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Fysiek/ digitaal vergaderen 

 

Er wordt momenteel digitaal en fysiek vergaderd. De keuze wordt bij de betreffende 

voorzitter gelegd. Momenteel zijn de corona richtlijnen streng. Vooralsnog gaat de 

agendacommissie ervan uit dat het een digitale cyclus wordt. Daarvan kan worden 

afgeweken als de voorzitter van een vergadering dat besluit, bijvoorbeeld omdat de 

coronamaatregelen weer versoepeld worden. 

 

Los daarvan: de griffie is bij Db Audiovisueel – de leverancier van de vergaderapparatuur 

in Bloemendaal – nagegaan wat er voor nodig is om hybride vergaderen mogelijk te 

maken. De behoefte en mogelijkheden worden besproken in het presidium van 14 

december. 

 

Beeldvormende Avond 13 januari 2022 

 

Burger aan het woord (20.00) 

 

Wederom is er Burger aan het woord. 

 

Themasessie over Uitvoering Collegeprogramma 2018-2022 (20.30)  

 

Er komt een themasessie over de uitvoering van het collegeprogramma, zoals verwoord in 

een brief en bijlage die aan de raad zijn toegestuurd. Het betreft een digitale sessie, de 

heer Burger zal de avond voorzitten. 

 

De commissies: 18 januari 2022 Grondgebied, 19 januari 2022 Samenleving en 

20 januari 2022 Bestuur en Middelen 

 

In de Commissie Grondgebied twee raadsvoorstellen: 

 MRA Verstedelijkingsstrategie 

 Vaststellen bestemmingsplan Hoge Duin en Daalseweg 21C 

 

Zoals gebruikelijk vervolgens ter informatie en oriëntatie de voortgang van de 

noodhuisvesting statushouders. Aan de betrokken wethouders zal – wellicht ten overvloede 

– een herinnering worden gestuurd om van tevoren een memo op te stellen met de stand 

van zaken.  

 

Ook een stuk (A10) van de Lijst met Ingekomen Stukken van 11 november jl., op verzoek 

van Hart voor Bloemendaal: Aanbieding winkeliersvereniging van pleitnota en enquête.  

 

In Samenleving de volgende raadsvoorstellen: 

 Regionaal kader Opvang Wonen Herstel  

 Gemeenschappelijk Orgaan Beschermd Wonen 

In overleg met de ambtelijke organisatie zijn de raadsvoorstellen in deze volgorde 

opgenomen op de agenda. 
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Ter informatie en oriëntatie 

 

Op verzoek en in overleg staan er twee collegebrieven (met bijlagen) geagendeerd: 

 Verwervingsstrategie Beschermd wonen en Maatschappelijke opvang 

 Verwerving Wmo per 2023 

 

Het gaat om collegebevoegdheden die worden voorgelegd voor bespreking. Vanwege het 

raakvlak met de twee raadsvoorstellen staan ze daar direct achter geagendeerd. Het 

beeldverslag, maar ook de besluitenlijst van de commissie dienen als input voor het 

College, als zienswijze. 

 

Dan de voortgang noodhuisvesting statushouders, zoals gebruikelijk. 

 

Ter informatie en oriëntatie ook twee stukken afkomstig van de Lijst met Ingekomen 

Stukken van 11 november jl.: 

 

 C3: Strategisch beleidsplan 2021-2025 bij het bestuursverslag Stopoz 2020 - 

agenderingsverzoek CDA. Een vertegenwoordiger van de Raad van Toezicht en de 

bestuurder van Stopoz worden uitgenodigd bij dit agendapunt (zoals de heer 

Bruggeman vraagt). 

 C1: Rapportage 1e halfjaar 2021 Sociaal Domein - agenderingsverzoek CDA 

 

Bestuurlijke Termijn Agenda 

 

Het raadsvoorstel intrekken verordening wet inburgering is gepland voor cyclus 2 maar is 

al binnen. Vanwege de toch relatief volle agenda is afgesproken dit zoals gepland in cyclus 

2 te agenderen. 

 

De griffie is benaderd door twee personen van de bibliotheek die graag een korte 

presentatie willen geven in de beeldvormende avond van 10 februari. Het gaat om het 

toelichten van hun plan om samen met Welzijn Bloemendaal op te trekken en samen 

invulling te gaan geven in het pand. Daarvoor is een investering nodig aan het gebouw. Zij 

geven hier graag een presentatie over (zoals mogelijk is in het Reglement van Orde) met 

daarna een gelegenheid voor vragen. In totaal zal hier een half uur voor gereserveerd 

worden. Er zal wel een advies komen hetzelfde te presenteren aan de nieuwe raad. 

 

De aanpassing van de verordening onderwijs huisvesting stond voor cyclus 1 maar wordt 

doorgeschoven naar cyclus 3. 

 

De haalbaarheid verzelfstandiging gemeentelijke muziekschool stond voor cyclus 1 maar 

daarover moet door het College nog een besluit genomen worden. 

 

In Bestuur en Middelen meerdere raadsvoorstellen: 

 

 Overheveling budgetten 

 Thijsse’s Hof 

 Verkoop Willinklaan 8 
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 Parkeerautomaten 

 Vaststellen Algemene Plaatselijke Verordening 

 Oprichting van en deelname aan stichting risicobeheer 

 Initiatiefvoorstel Hart voor Bloemendaal - Wijziging RvO vragen stellen aan 

insprekers 

 

Bij het opnemen van de stukken is ook gekeken naar de portefeuillehouder, ze zijn zo 

mogelijk per portefeuillehouder geclusterd. Het raadsvoorstel overhevelen budgetten komt 

ieder jaar in januari terug. Thijsse’s Hof en Verkoop Willinklaan 8 zijn doorgeschoven van 

de vorige keer. 

 

Dan komen de raadsvoorstellen die de portefeuille van de burgemeester betreffen. Het 

vaststellen van de APV bevat ook de noodkap/ alcoholwet. Ook de oprichting van en 

deelname aan de stichting risicobeheer betreft de portefeuille van de burgemeester. 

 

Het initiatiefvoorstel van Hart voor Bloemendaal over het wijzigen van het Reglement van 

Orde (vragen stellen aan insprekers) is door mevrouw Roos doorgeschoven van de 

raadsagenda van 16 december. Dit vanwege de volle agenda en omdat het verslag van de 

benen op tafel sessie waarin de raadsperiode is geëvalueerd nog moet worden vastgesteld. 

Zij vult haar initiatiefvoorstel zo nodig aan. 

 

Bestuurlijke Termijn Agenda 

 

Het raadsvoorstel evaluatie protocol integriteitsmeldingen stond voor cyclus 1 maar gaat 

naar cyclus 2. 

Duinwijckweg 14 gaat er voorlopig vanaf omdat er ‘geen vooruitzicht is op het bereiken 
van overeenstemming over de voortzetting.’ 
Het raadsvoorstel Bispinckpark Noord en Zuid (Landje van Van Riessen) wordt 

geagendeerd voor cyclus 2. 

Een nieuw punt ‘Zienswijze aankoop grond t.b.v. realisering gymzaal Dennenweg’ staat 

voorlopig gepland voor cyclus 2.  

Het raadsvoorstel zienswijze samenwerking bedrijfsvoering stond voor cyclus 1 maar staat 

thans voor cyclus 2. 

Het raadsvoorstel MRA werkplan en begroting stond voor cyclus 1 maar dat wordt niet 

eerder dan cyclus 3. 

 

Vanuit het team juridische zaken kwam de update dat er nog een besluit genomen moeten 

worden op bezwaren tegen besluiten op Wob-verzoeken. Daar is de 

bezwaarschriftencommissie mee bezig. Naar verwachting eind februari komt er een stuk 

vanuit de bezwaarschriftencommissie waarna de raad een besluit moet nemen. 

 

Rekenkamercommissie 25 januari 2022 

De rekenkamercommissie wil graag nog een keer met de huidige raad zitten in een benen 

op tafel sessie om het te hebben over te onderzoeken onderwerpen. Dat is de laatste tijd 

niet gebeurd door de situatie rondom corona. Wel heeft de rekenkamercommissie een 

rondje langs de fracties gemaakt. In overleg is gekozen voor dinsdag 25 januari 2022. 
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Raad 3 februari 2022 

In deze raad zullen in ieder geval de raadsvoorstellen geagendeerd staan die in de 

commissies aan de orde zijn geweest.  

Het kan zijn dat er – net als in de afgelopen vergadercylcus – rapporten van bevindingen 

vanuit de commissie integriteit worden aangeboden. Dan zal er weer een seniorenconvent 

bijeen geroepen worden. 

 

5. Planning Raad & Griffie 2022 

 

Geheimhouding bekrachtigen 

 

De agendacommissie benadrukt nogmaals dat als er geheimhouding moet worden 

bekrachtigd, dat in een apart raadsvoorstel dient te worden opgenomen. De burgemeester 

geeft aan dat daar extra aandacht voor zal zijn. 

 

Wensen en bedenkingen 

 

De afdeling juridische zaken heeft een advies opgesteld hoe om te gaan met wensen en 

bedenkingen vanuit de raad. Het zou goed zijn om een standaard werkwijze te hebben, dat 

straks ook richting de nieuwe raad kan worden gecommuniceerd. 

 

Het gaat hier om collegebevoegdheden waarvoor wel aan de raad wordt gevraagd er iets 

van te vinden vanwege de impact en/ of politieke gevoeligheid. Als standaard route wordt 

gekozen voor een raadsvoorstel waarin geformuleerd dat de raad geen wensen en 

bedenkingen geeft. Als de raad dat wel wenst, kan dat via een amendement. Dat vergt 

afstemming tussen de griffie en de inhoudelijk betrokken ambtenaar/ de 

portefeuillehouder. 

 

Waar het gaat om wensen en bedenkingen richting een Gemeenschappelijke Regeling is 

het gebruikelijk dat het College een concept maakt en dit als bijlage bij een raadsvoorstel 

voorlegt aan de raad. Die werkwijze kan worden gehandhaafd. 

 

6. Rondvraag 

 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 

 

7. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.25 uur en dankt de aanwezigen. 


